

印章式样使用承诺及授权书

Covenant and Authorization for Use of A Chop

致：摩根士丹利国际银行（中国）有限公司

To: Morgan Stanley Bank International (China) Limited.

日期：

Date.....

账户号码：

Account No.....

账户持有人姓名/名称：

Name of the Account Holder.....

地址：

Address.....

本人（等）特向贵行声明，在涉及上述账户的所有业务中，本人（等）使用的下列印章（式样如下）与本人（等）的亲笔签名具有同等效力或代替本人（等）的亲笔签名。

I/We hereby make the statement to the Bank that the following chop (sample as follows) shall have the same effect as my/our signature or replace my/our signature.

本人（等）在此授权贵行凭本人（等）之存款证明书/存折，及加盖此印章式样的取款单/支票，提取上述账户内的存款。本授权将持续有效，除非贵行收到本人（等）撤销授权的书面通知。

I/We hereby authorize the Bank to make payment from the abovementioned account with Deposit Confirmation/Passbook and the Withdraw Form/Check affixed with the following chop. This authorization keeps effective until the Bank receives a written notice to revoke authorization hereunder from me/us.

本人（等）承诺，因贵行根据上述授权所做出的行为而产生的一切损失和责任，均由本人（等）承担。

I/We hereby undertake that I/we shall assume all losses and liabilities incurred by the Bank for any act carried out by the Bank in accordance with the abovementioned authorization.

账户持有人签名或公章：

Signature or Official Chop of the Account Holder

私人印章式样：

Private Chop Sample

身份证明文件号码：

Identity Document Number

见证人：

Witnessed by